
SE-PO.0052-11/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXXII/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w d  niu   30 września 2010 roku  

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Otwieram LXXII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie Ustawy o samorządzie gminnym. Witam 
wszystkich gości Z -ca Burmistrza Anna, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :
Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, Z- ca dyr. ZBK Maciej 
Bednarczyk, Prezes ZIK Jerzy Matyja, Przedstawiciel Stowarzyszenia, Kupców – Ryszard Hendzel
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Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie- zatwierdzenie  protokołu z poprzedniej  sesji:

a). LXVIII sesja z  27.05.2010r
b). LXX    sesja z  29.06.2010r
c). LXXI   sesja z  12.08.2010r

5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.

Te m a t y  w i o d ą c e  s e s j i   z  r a m o w e g o   p l a n u  p r a c y  R a d y  M i e j s k i e j  :
6. Muzeum  „Saturn”-  zakres  działalności  i  plany  na  przyszłość,  oraz  przedstawienie   

działalności kulturalnej w mieście. 
7. Informacja o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2010r.  
8. Targowiska miejskie- stan obecny i zmiany w latach 2006-2010   
9. Prezentacja Programu nr 09- Przyjazne Miasto.   

10.  Rozpatrzenie projektów i  podjęcie uchwał w sprawie      :  
D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a  n a 
2 0 1 0 r . :  
 
 1.  Zmian w budżecie miasta na 2010 r.
D o t y c z ą c e  u c h w a l e n i a  s t u d i u m  u w a r u n k o w a ń 
i  k i e r u n k ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o  g m i n y :
 2 . Zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego                  miasta Czeladź
D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h 
u s t a w a m i  d o  k o m p e t e n c j i  r a d y :  
 3 .Wezwania do usunięcia naruszenia prawa
4.  Rozpatrzenia skargi  Pana Szczepana Krusiec dotyczącej  braku 
rzeczowego i merytorycznego uzasadnienia w pisemnych 
odpowiedziach Burmistrza Miasta Czeladź. 
5.  Przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 
elektryczną i paliwa gazowe na obszarze Gminy Czeladź”
6.  Utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Powiatowym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w 
Czeladzi, do przeprowadzenia wyborów do Rad Gmin, Rad Powiatów i 
Sejmików Województw oraz do przeprowadzenia bezpośrednich 
wyborów na Burmistrza Miasta, które zarządzono na dzień 21 listopada 
2010 r.  
7.  Ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu 
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drogowego taksówką  przeznaczonych do wydania na obszarze miasta 
Czeladź w roku 2011

Dotyczące sprzedaży i zamiany  działek: 
 8.  Sprzedaży części działki nr 97/4 k.m 20 o pow. 350 m2 położonej w 
pobliżu ul. Kilińskiego w Czeladzi 
9.  Sprzedaży działki nr117 k.m 56 o pow. 270 m2 położonej przy ul. 
Słowackiego w Czeladzi
10. Sprzedaży działki nr 122/4 k.m 25 o pow. 9116 m2 położonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi
11. Sprzedaży działki nr 132/8 k.m 25 o pow. 6871 m2 położonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi
12. Nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 19 k.m 17 o 
pow. 3545 m2 położonej przy ul. Niwa w Czeladzi
13. Zamiany działek nr 64/1,64/2, 119/4 i 119/5 k.m. 14 położonych przy 
ul. Przełajskiej oraz działki nr 119/3 k.m 14 położonej przy ul. Łączkowej 
stanowiących własność osoby fizycznej na działkę nr 62 k.m. 18 
położoną przy ul. Łączkowej stanowiącą własność Gminy Czeladź 
D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :
 14. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 10/35 k.m. 58 o pow. 
414 m2 położonej przy ul. Matejki w Czeladzi
15. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 12 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
16. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 18 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
17. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 15 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
18. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 16,20 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
19. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 15 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
20. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 15 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
21. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 12,45 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
22. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o 
pow. 9 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi
23. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 10/35 k.m. 58 o 
pow. 516 m2 położonej przy ul. Matejki w Czeladzi
24. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o 
pow. 16,68 m2 położonej przy ul.Szpitalnej-Bocznej w Czeladzi
25. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3  k.m. 41 o pow. 
180 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi
26. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 21/12 k.m. 57 o 
pow. 65 m2 położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi
27. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 
250 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi
28. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 
168 m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi
29. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 158/6/ k.m. 4 o pow. 
1000 m2 położonej przy ul. Wojkowickiej-Chmielnej  w Czeladzi
30. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 14/7 k.m. 16 o pow. 
1700 m2 położonej przy ul. Przełajskiej-Zielonej w Czeladzi
31. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/7 k.m. 45 o pow. 
322 m2 położonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi
32. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k.m. 41 o 
pow. 158 m2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich  w Czeladzi
33. Przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków handlowych 
na targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi 
34. Przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów 
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handlowych na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi
35. Przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych o pow. Łącznej 
60,5429 ha położonych na kartach mapy nr 7,9 i 10 w kompleksie przy 
ul. Będzińskiej- Grodzieckiej  i kartach mapy nr 1,2 i 15 w kompleksie 
przy ul. Przełajskiej-Madera w Czeladzi. 
36. Wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 
28 o pow. 67 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi
37. Wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 
28 o pow. 23 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi
38. Przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 123/1 k.m. 56 o 
pow. 380 m2 położonej przy ul. 27 stycznia w Czeladzi. 
39. Wydzierżawienia działek gruntu nr: 35/5, 35/6, 39/3, 45/6, 46/6, 47/6, 
48/6, 49/3, 50/4, 81/5, k.m. 11 o łącznej pow. 12486m2  przy ul. 
Grodzieckiej w Czeladzi na rzecz Stowarzyszenia kupców „Centrum” w 
Czeladzi z przeznaczeniem na budowę targowiska miejskiego. 

11. Interpelacje i wnioski radnych.
12.Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
13. Przedstawienie przez radnych do rozpatrzenia, zgłaszanych przez mieszkańców 

postulatów (zgodnie z Art. 23 uosg).

14. Odpowiedzi  na postulaty.
15.  Rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
16. Sprawy bieżące (pisma do wiadomości  rady, dodatkowe informacje i zapowiedzi) 
17. Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że wysoka rada przyjęła proponowany porządek obrad sesji

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji 27.05.2010r.

     14     głosów za
       0  głosów przeciw
       1  głos wstrzymujący 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam że protokół z dnia 27.05.2010 został przyjęty

Głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji 29.06.2010r.

     13     głosów za
       1  głos przeciw
       1  głos wstrzymujący
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że protokół z dnia 29.06.2010 został przyjęty

Głosowanie za przyjęciem protokołu z sesji 12.08.2010r.

     13     głosów za
       0  głosów przeciw
       3  głosy wstrzymujące 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że protokół z dnia 12.08.2010 został przyjęty 

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Informacja międzysesyjna 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania do tego pkt.

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Radna Danuta Walczak
3. Radny Krzysztof Francikowski
4. Radny Marcin Musiał 
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radna Teresa Kosmala
7. Radny Marian Kita
8. Radny Mirosław Kędzierski

Odpowiedzi udziela Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Prezez ZIK Jerzy Matyja, Kierownik Wydziału
Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Muzeum „Saturn”- zakres działalności i plany na przyszłość, oraz przedstawienie działalności 
kulturalnej w mieście. 

Temat omawia dyr. Muzeum Saturn – Iwona Szaleniec ( materiał w załączeniu )

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Grażyna Strączek
2. Radny Mirosław Kędzierski
3. Dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec
4. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Radna Danuta Walczak
6. Radny Andrzej Świątek
7. Radny Andrzej Mentel
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8. Radna Teresa Kosmala

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Informacja o wykonaniu budżetu miasta za I półrocze 2010r.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek ( materiał w załączeniu )

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Grażyna Strączek : Opinia komisji  5 członków 
głosowało za przyjęciem informacji, 1 członek był przeciwny, nikt się nie wstrzymał od głosu

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Dyr MZGK Robert Szczupider
2. Radny Marcin Musiał
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
4. Radny Andrzej Świątek
5. Dyr. MOPS Teresa Banaś
6. Radna Teresa Kosmala

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Targowiska miejskie- stan obecny i zmiany w latach 2006-2010 

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik ( materiał w załączeniu )

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Marek Rajca : Komisja zgłosiła 2 wnioski

• Komisja Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa popiera intencję budowy 
   nowego targowiska przy ul. Grodzieckiej

• Komisja Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa przed podjęciem uchwały w sprawie
wydzierżawienia działek przy ul. Grodzieckiej na rzecz Stowarzyszenia Kupców Centrum 
z przeznaczeniem na budowę targowiska miejskiego,  wnioskuje o przedstawienie projektu 
koncepcji budowy tego targowiska i projektu porozumienia

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Andrzej Mentel
4. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
5. Radny Czesław Badura
6. Radna Grażyna Strączek
7. Przedstawiciel Kupców Ryszard Hendzel 
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Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Prezentacja Programu nr 09 - Przyjazne Miasto. 

Temat omawia Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek - Słabikowska

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Ppkt. 1
Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta na 2010 r.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek ( materiał w załączeniu )

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Grażyna Strączek : 5 członków głosowało za 1 
członek wstrzymał się nie było głosów przeciwnych

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - nieobecny
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - wstrzymujący
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący 
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - nieobecny
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - nieobecny
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - nieobecna

wynik zbiorowy głosowania 

     12     głosów za
       0  głosów przeciw
       2  głosy wstrzymujące

Ppkt. 2
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Projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  miasta Czeladź

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik ( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik
3. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - za
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - za
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - przeciw
18. Andrzej Świątek - przeciw
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - wstrzymujący

wynik zbiorowy głosowania 

     14    głosów za
       4  głosy przeciw
       1  głos wstrzymujący

Ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa ( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Pełnomocnik P.H.U. Jantar dr. Joanna Ożarowska Sobieraj
2. Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik
3. Radna Teresa Kosmala
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4. Radny Andrzej Mentel prosi o 10 minut przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 minut przerwy 

Wznawiam obrady po przerwie

GŁOSOWANIE za nieuwzględnieniem wezwania do naruszenia

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący 
19. Sławomir Święch - wstrzymujący 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - wstrzymujący

wynik zbiorowy głosowania 

     10    głosów za
       2  głosy przeciw
       3  głosy wstrzymujące

Ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  Pana Szczepana Krusiec dot. braku rzeczowego i 
merytorycznego  uzasadnienia  w pisemnych odpowiedziach Burmistrza Miasta Czeladź. 

( materiał w załączeniu )

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
4. Radna Teresa Kosmala
5. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
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6. Radca Prawny Ireneusz Żarłok

GŁOSOWANIE za uznaniem skargi za bezzasadną 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - przeciw
6. Janusz Gątkiewicz - przeciw
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - przeciw
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw 
19. Sławomir Święch - za 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - przeciw

wynik zbiorowy głosowania 

       9     głosów za
       7  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe na obszarze Gminy Czeladź

Temat omawia Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik ( materiał w załączeniu )

Sesję prowadzi Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej Janusz Gątkiewicz

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Grażyna Strączek przedstawia stanowisko komisji

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Z- ca Przewodniczącego Rady Miejskiej Janusz Gątkiewicz

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za

10



2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - przeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - przeciw
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - przeciw 
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      11    głosów za
        3  głosy przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Powiatowym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi, do przeprowadzenia 
wyborów do Rad Gmin, Rad Powiatów i Sejmików Województw oraz do przeprowadzenia 
bezpośrednich wyborów na Burmistrza Miasta, które zarządzono na dzień 21 listopada 2010 r.  

( materiał w załączeniu )

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - sprzeciw
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - nieobecny
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
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19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      12    głosów za
        1  głos przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego 
taksówką przeznaczonych do wydania na obszarze miasta Czeladź w roku 2011

Temat omawia Aleksandra Korpak – Olechwieruk ( materiał w załączeniu )

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala składa wniosek : dot. zwiększenia licencji o dodatkowych 5
2. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radna Grażyna Strączek

Głosowanie wniosku Radnej Teresy Kosmali

        3    głosy za
      12  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za
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wynik zbiorowy głosowania 

      13    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 8

Projekty uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 97/4 k.m 20 o pow. 350 m2 położonej w 
pobliżu ul. Kilińskiego w Czeladzi  

( materiał w załączeniu )

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Grażyna Strączek : Przedstawia opinię komisji

Radna Teresa Kosmala : Proszę o informację dot. tej uchwały

Temat omawia Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      14    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 9
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Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr117 k.m 56 o pow. 270 m2 położonej przy ul. 
Słowackiego w Czeladzi

Przewodnicząca Komisji Finansowo Budżetowej Grażyna Strączek : Przedstawia opinię komisji

( materiał w załączeniu )

Temat omawia Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak ( materiał w 
załączeniu )

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Radca Prawny Ireneusz Żarłok
3. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      14    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 10
Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 122/4 k.m 25 o pow. 9116 m2 położonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )
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GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      15    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 132/8 k.m 25 o pow. 6871 m2 położonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
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18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      15    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 19 k.m 17 o pow. 
3545 m2 położonej przy ul. Niwa w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

GŁOSOWANIE 

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - wstrzymujący
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecna
14. Władysław Oczkowicz - przeciw
15. Dominik Penar - nieobecny
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - wstrzymujący
18. Andrzej Świątek - wstrzymujący
19. Sławomir Święch - nieobecny 
20. Hanna Szotowska - nieobecna
21. Danuta Walczak - za

wynik zbiorowy głosowania 

      11    głosów za
        1  głos przeciw
        3  głosy wstrzymujące

Ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie zamiany działek nr 64/1,64/2, 119/4 i 119/5 k.m. 14 położonych przy ul. 
Przełajskiej oraz działki nr 119/3 k.m 14 położonej przy ul. Łączkowej  stanowiących własność osoby 
fizycznej na działkę nr 62 k.m. 18 położoną przy ul. Łączkowej stanowiącą własność Gminy Czeladź 

( materiał w załączeniu )
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Głosowanie

      13    głosów za
        0  głosów przeciw
        0  głosów wstrzymujących

Ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 10/35 k.m. 58 o pow. 414 
m2 położonej przy ul. Matejki w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Głosowanie

      16    głosów za
        0  głosów przeciw
        1  głos wstrzymujący

Ppkt. 15
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 12 
m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Przewodniczący Rady Miejskiej  - Sławomir Święch

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 18 
m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
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przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 17

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 15 
m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 
16,20 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 15 
m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 20
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 15 
m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 21
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Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 
12,45 m2 położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 22

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 136/4 k.m. 42 o pow. 9 m2 

położonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 23

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 10/35 k.m. 58 o pow. 516 
m2 położonej przy ul. Matejki w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 24

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o pow. 
16,68 m2 położonej przy ul. Szpitalnej - Bocznej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące
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Ppkt. 25

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3  k.m. 41 o pow. 180 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 26

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 21/12 k.m. 57 o pow. 65 
m2 położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 27

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 250 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 28

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 168 
m2 położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 29

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 158/6/ k.m. 4 o pow. 1000 
m2 położonej przy ul. Wojkowickiej -Chmielnej  w Czeladzi
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( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 30
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 14/7 k.m. 16 o pow. 1700 
m2 położonej przy ul. Przełajskiej -Zielonej w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 31
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/7 k.m. 45 o pow. 322 m2 

położonej przy ul. Sikorskiego w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 32

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 32/14 k.m. 41 o pow. 158 
m2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich  w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 33

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków handlowych na 
targowisku miejskim przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi 

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
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wstrzymujące

Ppkt. 34

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umów dzierżawy z właścicielami kiosków i straganów 
handlowych na targowisku miejskim przy ul. Miasta Auby w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 35

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. gruntów rolnych o pow. Łącznej 
60,5429 ha położonych na kartach mapy nr 7,9 i 10 w kompleksie przy ul. Będzińskiej- Grodzieckiej  i 
kartach mapy nr 1,2 i 15 w kompleksie przy ul. Przełajskiej -Madera w Czeladzi. 

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 36

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 28 o 
pow. 67 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak
2. Radna Teresa Kosmala
3. Radny Krystian Dąbrowski
4. Radny Ireneusz Gawroński
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radny Marian Kita

Głosowanie 

        2    głosy za
      11  głosów przeciw
        3  głosy wstrzymujące

nie wyrażono zgody
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Ppkt. 37

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr 156/18 k.m. 28 o 
pow. 23 m2 położonej przy ul. Pułaskiego w Czeladzi

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

        4    głosy za
        6  głosów przeciw
        4  głosy wstrzymujące

nie wyrażono zgody

Ppkt. 38

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 123/1 k.m. 56 o pow. 380 
m2 położonej przy ul. 27 stycznia w Czeladzi. 

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Ppkt. 39

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia działek gruntu nr: 35/5, 35/6, 39/3, 45/6, 46/6, 47/6, 48/6, 
49/3, 50/4, 81/5, k.m. 11 o łącznej pow. 12486m2  przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi na rzecz 
Stowarzyszenia kupców „Centrum” w Czeladzi z przeznaczeniem na budowę targowiska miejskiego. 

( materiał w załączeniu )

Głosowanie 

za – oczywista większość radnych
przeciw
wstrzymujące

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Interpelacje i wnioski radnych

Radny Krystian Dąbrowski : Ul. Dehnelów na wysokości Parku Grabek, prosiłbym aby postawić tam
znak zakazu parkowania, ul. Miła, brak oświetlenia

Radny Marian Kita : Ul. Reymonta, ul. Borowa sprawa anteny umieszczonej na dachu budynku
jestem przeciwny aby ją tam umieszczać, ponieważ, może mieć to negatywny wpływ na zdrowie 
ludzi, którzy tam mieszkają

• sprawa sklepu z dopalaczami
• budynek na ul. Szpitalna 30, jest tam

jeden mieszkaniec, który nie płaci czynszu mieszkańcy pytają, kto go utrzymuje
• ul. Waryńskiego jest nie sprzątana
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• brak miejsca w przedszkolach
• brak możliwości parkowania na parkingu spółdzielczym 
• chciałbym aby Pan Przewodniczący osobiście dopilnował wysłania zaproszeń na 

Dwudziestolecie Samorządu 

Radny Ireneusz Gawroński :  powinniśmy poczynić starania aby część majątku  
 Józefowa, który jeszcze istnieje został przejęty przez Gminę

•  dwa suche drzewa na ul. Zwycięstwa, ul. Mickiewicza
•  ul. Poniatowskiego, przy dawnej wieży ciśnień zalewana jezdnia
•  boisko piłkarskie składowisko śmieci
•  przejście dla pieszych na ul. Nowopogońskiej pasy dla pieszych
•  mieszkańcy ul. Mickiewicza prosili o przycięcie kasztanowców
•  kradzież kabla teletechnicznego Oś Józefów
•  jak wygląda zadanie dot. dróg wewnątrz -osiedlowych
•  proszę Pana Komendanta Straży Miejskiej o przygotowanie informacji dot. ilości 

wymierzonych kar za wyprowadzanie psów bez kagańca

Radny Andrzej Świątek : Ul. Legionów bardzo dużo wody po opadach spływa ulicą, woda ta nie 
spływa do studzienek kanalizacyjnych

• czy były składane wyjaśnienia pracowników MZGK dot. wypadku związanego z urwaniem 
konara drzewa na samochód

• zagłębienia na ul. Staszica na wysokości mostu, gromadzi się tam woda i oblewa 
przechodniów

• czemu zasoby naszej wody głębinowej nie są wykorzystywane tylko korzystamy z wody 
powierzchniowej

• trasa rowerowa za kościołem Św. Wojciecha czy można utwardzić tą trasę rowerową
• przystanki na ul. Kombatantów
• Dom Ludowy remont dachu 
• kiedy zostaną zakończone remonty placówek oświatowych
• antena telefonii komórkowej na dachu szkoły wypowiedzmy tę umowę, ponieważ może to 

zagrażać dzieciom w tej szkole
• zagłębienia w drodze na wysokości Edenu

Radny Janusz Gątkiewicz : Proszę o rozwiązanie sprawy Pani Budnej
• rondo Piaski obok sklepu Michała dziura w jezdni
• dzikie wysypisko między ul. Słowiańską a ul. Storczyków
• połamane drzewa na ul. Słowiańskiej

Radny Mirosław Kędzierski : Ul. Nowopogońska parkowanie samochodów przy sklepie mieszkańcy 
nie mogą przejść po chodniku

• ul. Betonowa wywóz gruzu po rozebranym murze
• wyjazd z ul. Betonowej lewoskręt w ul. Nowopogońską, ul. Krakowska 
• parkowanie samochodów na chodniku , to samo dot. ul. 17 Lipca
• ul. Nowopogońska drzewo zeschnięte, grozi złamaniem się na jezdnię

Radna Teresa Kosmala : Budynki przy ul. 17 Lipca czy będzie tam ogrzewanie wykonane w tym roku
• ZIK, kto zrezygnował z dostaw wody z Cehamog Sp. z o.o.
•  parkowanie przy klatkach schodowych na ul. Norwida

Radna Grażyna Strączek : Komisja finansowa wypracowała 3 wnioski 

1. wniosek dot. zapewnienia środków w budżecie na przewóz niepełnosprawnych do domu 
samopomocy  w Sosnowcu

2. wniosek dot. spłycenia dna basenu w Parku Grabek
3. wniosek dot. pomocy dla powodzian 

Wysypisko śmieci między ul. Piaskową a ul. Prostą

Radna Zofia Bazańska : Czy jest możliwość postawienia wiaty na ul. Legionów
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• czy straż miejska jest przygotowana na zmianę przepisów o ruchu drogowym dot. parkowania
•  przyłączam się do interwencji Radnego Kity dot. Dopalaczy
•  jaki jest rodzaj działalności w swingers clubie

Radny Czesław Badura : Sprawa wycięcia drzewa na ul. Niwa
• przycinka drzew na ul. 17 Lipca
• oświetlenie także na tej ulicy, 
• czy został przeprowadzony przegląd terenu przed szkołami dot. oznakowania pionowego i 

poziomego

Radny Władysław Oczkowicz : Uważam, że apel do naszego społeczeństwa dot. pomocy 
powodzianom będzie postokroć zasadny jak My radni taką akcje podejmiemy, chciałbym złożyć 
formalny wniosek o udzielenie pomocy powodzianom w formie darowizny

Radny Andrzej Mentel : Chodnik koło Kolegium Służb Pracowniczych został rozebrany i pojawił 
się problem z przejściem, również w tym rejonie jest nieformalny parking, 

• chciałem zapytać do kogo należy teren przy Kolegium Służb Pracowniczych
•  jak wygląda spraw boisk przy szkole nr.7

 

 Dot. pkt. 12  – porządku obrad Sesji

Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych

dyr. MZGK Robert Szczupider  : Zakaz zatrzymywania się przy ul. Dehnelów i oświetlenie przy ul. 
Miłej sprawdzimy to, drzewa na ul. Zwycięstwa przyjąłem to do wiadomości, ul. Poniatowskiego 
odwodnienie na łuku wystąpimy do Powiatowego Zarządu Dróg z tą sprawą, boisko w parku na 
Julianie wyśle tam pracowników, przejście dla pieszych obok Erg-u, zwrócę na to uwagę, obcięcie 
kasztanów podejmiemy odpowiednie procedury w tej sprawie, projekt Oś Józefów jest zrobiony od 
państwa zależy czy środki na ten cel się znajdą czy nie, ul. Legionów koleiny sprawdzaliśmy to 
zwrócimy się o to do Powiatowego Zarządu Dróg o załatwienie tego problemu, zagłębienia 
w ul. Staszica wystąpimy w tej sprawie do odpowiednich służb, utwardzenie trasy rowerowej za 
kościołem ul. Legionów trzymamy się projektu, drzewa w Alei Rodów Czeladzkich są to platany, 
sadzenie tych drzew odbędzie się w tym miesiącu, kładka na rzece informacja była umieszczona na 
stronie internetowej a także zostały zamontowane tablice dot. remontu kładki, nierówności na drodze
jeżeli będą na to środki będzie ona remontowana, dziura w jezdni na Piaskach na rondzie wystąpimy 
do odpowiednich służb o załatwienie tego problemu, drzewa na ul. Słowiańskiej zajmiemy się tą 
sprawą, sprawa muru oporowego na ul. Betonowej część tego gruzu pochodząca z rozbiórki muru 
została wykorzystana do umocnienia skarpy, wyjazd z ul. Betonowej sprawdzimy to, bariery ochronne 
białe domy wystąpimy do Powiatowego Zarządu Dróg o ustanowienie barier i wycięcia drzewa, 
sprawa wiaty przy działkach na ul. Legionów niestety jest tam za mało miejsca na taką wiatę, przegląd 
oznakowania terenu przy szkołach są protokoły z wykonywanych objazdów co roku te objazdy się 
odbywają

Z -ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk : Dom Ludowy jest monitorowany poprawiamy ten dach jest 
zabezpieczony, sprawa Pani Budnej tą kobietą trzeba się zająć, to jest przykra sprawa, zakres prac 
w przedszkolu jest zrealizowany

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli  

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z -ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk
3. Radny Andrzej Świątek
4. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
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Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski : Odczytuje odpowiedź Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w sprawie kontroli sklepu z dopalaczami, omawia zmiany w przepisach prawa dot. 
parkowania samochodów na osiedlach mieszkalnych, sprawa kabla teletechnicznego na Józefowie
straż miejska patroluje ten teren, ul. Krakowska parkowanie, to tereny wspólnot sprawdzimy to

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

Prezes TBS Wiesław Krzysiek : Sprawa włamań do piwnic, sprawcy zostali ujęcie, Centralne
ogrzewanie, wspólnota ul. 17. Lipca 15, 25, 27, 37 i ul. Szkolna 11 wystąpiły z wnioskiem 
o podłączenie do PECU prace mają nastąpić w tym roku, interwencja w sprawie zepsutej lampy na ul. 
17 Lipca sprawa ta jest już załatwiona

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Prezes TBS Wiesław Krzysiek
3. Radny Czesław Badura

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Sprawa swingers clubu zostanie to przez nas sprawdzone
przystanki na temat ul. Kombatantów było to już omawiane na komisjach, sprawa anteny telefonii 
komórkowej na dachu szkoły zostało to już wyjaśnione, wysypisko śmieci na ul. Piaskowej zostanie to 
sprawdzone przez straż miejską, boisko przy szkole nr 7 na dzień dzisiejszy nie jest skończone

Sekretarz Miasta Dorota Bąk : Nie wiem skąd Pani Radna  Kosmala ma informację, że Cehamog 
sprzedaje wodę, My mamy informacje, że CEHAMOG wody nie sprzedaje, szyb jest zasypywany 
to ujęcie w tej chwili jest technicznie nie możliwe do odbioru wody

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej :   Sprawa dot. zakresu 
prac remontowych wszystkich informacji udziela administracja Osiedla Dziekana, parkowanie
przy klatkach schodowych w pobliżu budynku, nie ma możliwości stworzyć większej ilości parkingów

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Sekretarz Miasta Dorota Bąk

Dot. pkt. 13, 14  – porządku obrad Sesji

Przedstawienie przez radnych do rozpatrzenia, zgłaszanych przez mieszkańców postulatów

Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania do tego pkt
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1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radna Teresa Kosmala
4. Radny Świątek składa formalny wniosek o przerwę w obradach do poniedziałku do godz. 16

Głosowanie za wnioskiem Radnego Andrzeja Świątka

3 głosy za
8 głosów przeciw 
0 głosów wstrzymujących

Dot. pkt. 15  – porządku obrad Sesji

Rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje pismo Stowarzyszenia Czeladzkiego Klubu Sportowego kierowane do Zarządu 
CKS – Czeladź dot. porozumienia

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje pismo zarządu dnia 22.09.2010 kierowane do Prezesa Piotra Niedbały

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. dyr. MOSIR Henryk Michalski
2. Radna Teresa Kosmala
3. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
5. Radny Andrzej Światek
6. Radny Andrzej Mentel zgłaszam wniosek o zamknięcie dyskusji 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Przypominam, że przewodnicząca Komisji Finansowej Grażyna Strączek odczytała prośbę o wsparcie
finansowe powodzianów i zamieszczenie informacji w Echu Czeladzi i na stronie internetowej 
miasta

Odczytuje wniosek i opinię Komisji Finansowo Budżetowej dot. apelu rodziców dzieci nie 
pełnosprawnych o uwzględnienie wydatków w budżecie miasta
 
informuje o wezwaniu przez Stefana Gosa do usunięcia naruszenia prawa

Informuje o odczytaniu skargi Radnego Andrzej Świątka na Komisji Rewizyjnej

Pismo Państwa Sławomira i Anny Wlaś i Agnieszki i Jana Markiewicz dot. zapytania realizacji 
uchwały Rady Miejskiej z 30 lipca 2009 o przystąpienie do aktualizacji studium zagospodarowania 
przestrzennego

odczytuje prośbę OHP o uwzględnienie dotacji na rok 2011

Dot. pkt. 16 – porządku obrad Sesji

Sprawy bieżące
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
informuje o udzielonej odpowiedzi na pismo Radnego Mirosława Kędzierskiego

informuje o udzielonej odpowiedzi na pismo Radnego Andrzeja Świątka

pismo Z -ca Burmistrza Anny Ślagórskiej dot. odpowiedzi na wniosek Komisji Edukacji w sprawie 
promocji

pismo od MZGK kierowane do SRK 

pismo od MZGK kierowane do Komendanta Straży

pismo od MZGK kierowane do Spółdzielni Saturn

informuje o zawiadomieniu kontroli problemowej pod względem medycznym żłobka i wystąpienie 

pokontrolne

informuje o wystąpieniu przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa
Marka Rajcy do inspektora sanitarnego prosząc o udzielenie informacji o zwiększoną liczbę 
zachorowań na zapalenie płuc, przyczynę, podjęte działania w tej sprawie

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marek Rajca
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

Dot. pkt. 17 – porządku obrad Sesji

 Zamknięcie obrad sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                                                                                                       

            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

Protokołował:
Krystian Załęczny

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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